
TUDI V MOSTAH B0 ZVONILO
Tako so se dogovorili predstavniki

Župnijskega urada cerkve Sv. Dru-
žine jn predslavniki okoliških hišnih
svetov in individualanih hiš na skupni
seji v krajevni skupnosti Moste-Selo.
Prej bo seveda potrebno postaviti
zvonik. ki ga cerkev še nima. Za grad-
njo je namreč pred več kot desetimi
leti zmanjkalo denarja. Saj. je rekel
nekdo od udeležencev. zvonik mora
biti. siccr bo vsakdo mislil. da je
zgradba Mercatorjeva samopo-
strežba. Drugi je dodal. da v Sloveniji
na vsakem hribčku stoji cerkev. vsaka
ima zvonik, samo naša še ne. A prizi-
dava zvonika ni bila sporna. Ljudje so

izražali pomisleke glede glasnosti in
pogostosti zvonjenja. Obrazložitve,
pojasnila, razprava - in dogovor je bil
dosežen v dobre pol ure. Za to gre
zasluga prijetnemu tonu župnika go-
spoda Snoja ter spretnemu in kon-
struktivnemu vodenju seje arhitekta
Jurija Jakiiča. našega krajana in pred-
sednika komisije za urbanizem in
druge zadeve v KS.

Skratka. soglasno je bilo dogovor-
jeno, da bo zvonilo trikrat na dan
- nikoli ne pred sedmo uro zjutraj in
15 minut pred mašo - da se z glas-
nostjo ne bo pretiravalo, ampak bo
v mejah dovoljene ali pa še manjša.

saj cerkev stoji sredi strnjenega nase-
Ija blokov in individualnih hiš.

Seja, ki smo ji rekli razširjena. je
imala lepo udeležbo. Sejna sobica KS
je bila premajhna, ljudje so sedeli na
pragu in na hodniku, v razpravi so
s svojimi mnenji sodelovali skoraj vsi.
To kaže na to, kako prav je bilo, da je
občinski sekretariat za urbanizem in
varstvo okolja za mnenje v zvezi s pri-
zidkotn zvonika zaprosil krajevno
skupnost, in kako prav je bilo, da se
je komisija za te zadeve pri KS odlo-
čila za razširjeno sejo.
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